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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE  RM 0003.252.2022

W SPRAWIE :

• Organizacji kampanii informacyjnej dla mieszkańców Karpacza.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w odpowiedzi na zapytanie Nr 0003.243.2022 w sprawie organizacji kam-
panii informacyjnej dla mieszkańców Karpacza w związku z wejściem w życie tzw. uchwały
reklamowej poprosił mnie Pan o wskazanie jakiego rodzaju kampanię należałoby przepro-
wadzić. W mojej ocenie należy przygotować krótki film opisujący wprowadzone przepisy i
zamieścić go na stronie www.karpacz.pl, wykonać profesjonalną ulotkę w formacie A4 i roz-
kolportować ją wśród mieszkańców Karpacza. Straż Miejska w Karpaczu powinna posiadać
przy sobie wydrukowane egzemplarze tzw. uchwały reklamowej i wręczać je podmiotom,
które mają zainstalowane niezgodnie z obowiązującymi  przepisami reklamy na terenach
nieruchomości.

PYTANIA :
 
1. Jakie widzi Pan możliwości wprowadzenia w życie powyższych działań?

ZAŁĄCZNIK :
                            

• brak

Grzegorz Kubik
..........................

 

http://www.karpacz.pl/

